
Z Á P I S N I C A 

napísaná zo zasadnutia obecného zastupiteľstva obce Biely Kostol, konaného 
dňa 11.06.2015 o 16,30 hodine v zasadačke Obecného úradu. 

 
Prítomní :       Ing.arch. Pavol Kováč, JUDr. Jozef Adámek, Karol Bartek, Milan Harčár, Mgr. 
             Miroslav Hrubý, Img. Ján Tižinák, Bc. Anna Podstrelená, Mgr.Andrea Jakubcová 
Pozvaní  :       Daniela Pecková – hlavný kontrolór, Mária Kloknerová, Alena Lackovičová 
Neprítomní : nikto 
 
 
PROGRAM ROKOVANIA :  
 
1.) Otvorenie, návrh na schválenie programu. 
2.) Návrh na zapisovateľa a overovateľov zápisnice. 
3.) Kontrola plnenia uznesení zo zasadnutia OZ konaného dňa 26.03.2015. 
4.) Prerokovanie záverečného účtu obce a rozpočtového hospodárenia za r.2014. 
5.) Správa hlavného kontrolóra za r.2014. 
6.) Prerokovanie úpravy rozpočtu na r.2015. 
7.) Členstvo v združení obcí. 
8.) Café Alba – otváracie hodiny. 
9.) Infomácia o stave investičných akcií financovaných z eurofondov. 
10.)  Rozšírenie miestnej komunikácie – Podolky IV.  
   
Ďalšie body programu po doplnení: 
11.) Žiadosť o poskytnutie príspevku na činnosť organizácie (poľovnícke združenie Parná) 
 
 Interpelácie poslancov 
 Rôzne (informácie pre poslancov) 
 Záver  
 
 
K bodu č.1.) 
Zasadnutie otvoril a viedol starosta obce. Oboznámil poslancov s programom rokovania, 
ktorý poslanec JUDr. Jozef Adámek navrhol doplniť o bod č.11. Poslanci navrhnutý program 
rokovania doplnený o bod 11 schválili. 
Hlasovanie ( prítomnosť/kvórum = 7/4 ) : 
           za: 7             proti: 0   zdržal sa: 0 
          
K bodu č.2.) 
Za overovateľov zápisnice starosta navrhol poslancov Karola Barteka a Mgr. Miroslava 
Hrubého. Za zapisovateľku navrhol p. Kloknerovú. 
Obecné zastupiteľstvo schválilo za overovateľov zápisnice poslancov Karola Barteka a Mgr. 
Miroslava Hrubého a za zapisovateľku p. Kloknerovú. 
Hlasovanie ( prítomnosť/kvórum = 7/4 ) : 
           za:7             proti: 0   zdržal sa: 0 
 



K bodu č.3.) 
Poslanci boli oboznámení s plnením uznesení z predchádzajúceho rokovania obecného 
zastupiteľstva zo dňa 26.03.2015. Kontrolu plnenia uznesení zobrali na vedomie. 
 
K bodu č.4.)  
Starosta požiadal ekonómku, p. Lackovičovú o prednesenie správy k záverečnému účtu za 
rok 2014. Poslanec Mgr. Hrubý vzniesol pripomienku, že mu nebol dodaný písomný materiál 
k prerokovaniu a upozornil, že v záverečnom účte sú chyby. Zároveň navrhol, aby sa 
prerokovanie záverečného účtu obce za rok 2014 odložilo na najbližšie nasledujúce 
zasadnutie obecného zastupiteľstva s tým, že chyby budú odstránené a predkladateľ doplní 
materiál o stanoviská Hlavného kontrolóra obce a Komisie finančnej, správy obecného 
majetku a ochrany verejného záujmu. OZ s týmto návrhom súhlasilo a odložilo prerokovanie 
záverečného účtu obce za rok 2014 na nasledujúce zasadnutie obecného zastupiteľstva 
Hlasovanie ( prítomnosť/kvórum = 7/4 ) : 
           za:7             proti: 0   zdržal sa: 0 
 
K bodu č.5.) 
Hlavný kontrolór obce, p. Daniela Pecková (rod. Macurová) predložila Obecnému 
zastupiteľstvu Správu o kontrolnej činnosti na Obecnom úrade Biely Kostol za rok 2014 a 
Návrh plánu kontrolnej činnosti HK obce Biely Kostol na 1.polrok 2015. Poslanec Mgr. Hrubý 
opäť vzniesol pripomienku, že mu nebol dodaný písomný materiál. OZ zobralo na vedomie 
Správu o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra na Obecnom úrade Biely Kostol za rok 2014 
Hlasovanie ( prítomnosť/kvórum = 7/4 ) : 
           za: 7             proti: 0   zdržal sa: 0 
Zároveň OZ zobralo na vedomie Návrh plánu kontrolnej činnosti HK obce Biely Kostol na 
1.polrok 2015. 
Hlasovanie ( prítomnosť/kvórum = 7/4 ) : 
           za: 7             proti: 0   zdržal sa: 0 
 
K bodu č.6.) 
V rámci tohto bodu č.6 sa rokovalo aj o rozšírení MK – Podolky IV (bod č.10), pretože súvisí 
s úpravou rozpočtu. Poslanci OZ v diskusii skonštatovali, že návrh úpravy rozpočtu je 
odôvodnený. Úpravy rozpočtu, súvisiace s výstavbou kanalizácie na Viničnej a Pionierskom 
námestí, dostavbou komunikácií na Podolkoch I. a IV. ako aj so spoluúčasťou obce na 
financovaní z eurofondov sú odôvodnené, rovnako, ako aj ďalšie zámery v záujme 
skvalitnenia života v obci. Napriek tomu, že t.č. ( v polovici kalendárneho roka ) ešte nie je 
možné presne určiť stav financií v 2. polroku 2015, Obecné zastupiteľstvo nevylučuje 
možnosť čerpania vhodného úveru na realizáciu potrebných zámerov. O prípadnom čerpaní 
úveru rozhodne OZ – predtým bude potrebné preveriť úverové podmienky. 
Obecné zastupiteľstvo s predloženou úpravou rozpočtu na r. 2015 po prerokovaní súhlasilo.  
Hlasovanie ( prítomnosť/kvórum = 7/4 ) : 
           za: 7             proti: 0   zdržal sa: 0 
Zároveň OZ súhlasilo s uzavretím zmluvy s Envirofondom k čerpaniu podpory formou dotácie 
v roku 2015 a zmluvy s dodávateľom stavby. 
Hlasovanie ( prítomnosť/kvórum = 7/4 ) : 
           za: 7             proti: 0   zdržal sa: 0 
 



K bodu č.7.) 
Informáciu k tomuto bodu predložil starosta obce. Zámer transformovať Funkčné mestské 
územie ( FMÚ Trnava + 15 susediacich obcí ) na MAS („Miestna akčná skupina“) nevyšiel 
z dôvodu nezáujmu niektorých susediacich obcí. Obec Biely Kostol bude naďalej podporovať 
a má záujem stať sa členom združenia obcí FMÚ. Zároveň však zostáva členom 
Malokarpatského partnerstva, ktoré taktiež žiada o štatút MAS. O tomto bode sa 
nehlasovalo, OZ ho zobralo na vedomie ako informáciu. 
 
K bodu č.8.) 
Prevádzková doba Café Alba je t.č. nasledovná: Po-Št 9,30-21,00, Pi 9,30-22,00, So 9,30-
21,00, Ne 10,30-21,00. Firma BEJAS, s.r.o. ako prevádzkovateľ Café Alba žiada o povolenie 
úpravy otváracích hodín v období od 1.júna do 30.septembra na čas 10,00 – 22,00 hod. 
Poslanec p. Harčár vyslovil názor, že po predĺžení otváracích hodín sa z kaviarne stane ďalšia 
krčma, ktorých je už v obci dosť. Tento názor podporili aj poslanci JUDr. Adámek a Mgr. 
Podstrelená („v záujme obce je cukráreň a kaviareň, nie hostinec“). Poslanec Mgr. Hrubý 
navrhuje v mesiacoch jún, júl a august otvorené do 22,00 hod. OZ nesúhlasilo so žiadosťou. 
Hlasovanie ( prítomnosť/kvórum = 7/4 ) : 
           za: 1 (Ing. Tižinák)        proti: 5   zdržal sa: 1 (Mgr. Hrubý ) 
 
V súvislosti s týmto bodom OZ na požiadanie starostu posúdilo aj žiadosť p. Kuboviča o 
predĺženie otváracích hodín pohostinstva Zelený strom v sobotu 20.06.2015 do 02,00 hod. 
z dôvodu spoločenskej akcie. Po diskusii v hlasovaní poslanci OZ nesúhlasili s predloženou 
žiadosťou.   
Hlasovanie ( prítomnosť/kvórum = 7/4 ) : 
           za: 0                  proti: 5            zdržal sa: 2 (Mgr. Hrubý, Mgr. Podstrelená) 
                        
K bodu č.9.) 
Starosta Ing.arch. Kováč informoval OZ o stave investičných akcií financovaných 
z eurofondov a aj o čerpaní NFP pre obec.  
Rekonštrukcia verejného osvetlenia bola dokončená, 12.06.2015 bude prvá porealizačná 
monitorovacia kontrola. Poslanec Mgr. Hrubý odporučil nastaviť zapínanie VO na 
optimálnejší režim.  
Otvára sa možnosť získať NFP na výmenu okien a dverí na objekte MŠ. Tento zámer už raz 
nevyšiel, ale napriek tomu využijeme situáciu, že na Envirofonde sú ešte finančné prostriedky 
a obec je oprávnený subjekt ( navyše máme platné povolenie, ukončené a platné verejné 
obstarávanie a platnú zmluvu s implementačnou agentúrou ), takže podáme žiadosť o NFP. 
 
K bodu č.10.) 
Tento bod bol prerokovaný spoločne s bodom č.6. 
 
K bodu č.11.) 
Poľovnícke združenie „Parná“ požiadalo obec o poskytnutie finančného príspevku na svoju 
činnosť. Poslanec Mgr. Hrubý navrhol výšku príspevku 1500,-€. S týmto návrhom OZ 
nesúhlasilo.  
Hlasovanie ( prítomnosť/kvórum = 7/4 ) : 
           za: 1 (Mgr. Hrubý )             proti: 6   zdržal sa: 0 
 



OZ po prerokovaní súhlasilo s poskytnutím finančného príspevku na činnosť Poľovníckeho 
združenia „Parná“ z rozpočtu obce vo výške 1000,-€. 
Hlasovanie ( prítomnosť/kvórum = 7/4 ) : 
           za: 7             proti: 0   zdržal sa: 0 
 
INTERPELÁCIE POSLANCOV: 
 

1. Mgr. Hrubý : 
- Pokiaľ by sa nedostali peniaze na MŠ, navrhuje, aby sa zateplila severná strana 

budovy a zastavali sa na nej okná ( energetická úspornosť, pohoda prostredia, staré 
okná v dezolátnom stave). Náklady budú len 2 000 – 3 000,-€ čo by sa čerpalo 
z rozpočtu obce. 

2. JUDr. Adámek :  
- Treba písomne osloviť pp. Benkovského, Illáša, Dufeka, aby si doriešili vlastnícke 

vzťahy (pred RD), v opačnom prípade im obec vyrúbi poplatok za užívanie verejného 
priestranstva. 

- Transformátor na cintoríne – či bude starý zdemontovaný tak, ako to bolo plánované. 
- Poslanec Adámek požaduje, aby predsedovi a členom predstavenstva COOP Jednota 

bol zaslaný list s tým, že: OZ si sťažuje na obrovskú fluktuáciu zamestnancov. 
Zamestnanci sa sťažujú, že sa tam nedá (a že nebudú) pracovať, pokiaľ na predajni 
bude taká zostava vedenia predajne, aká je teraz. Poslancov oslovujú občania, ktorí 
nie sú spokojní s touto situáciou. 

- Upozorňuje na dlhé lehoty vybavovania na pošte. Odpovedala poslankyňa Mgr. 
Jakubcová, vedúca pošty. 

- Upozorňuje na zlý stav v kosení buriny v obci – aj okolo autobusovej zastávky na 
Poľovníckej ul. a na celom Parnase.  

- Dlho trvá výstavba vodovodnej prípojky k Pošte. Starosta vysvetlil, že dokončenie 
prác je podmienené vyjadrením TaVoS Piešťany. Až na základe neho môže byť 
prípojka napojená a výkop zasypaný. 

- Informoval, že je záujem o odkúpenie kníh z bývalej knižnice. 
3. p. Bartek : 
- Upozornil opätovne na zanedbanú obecnú pústku z Poľovníckej na Rybnú ulicu. Treba 

ju sprevádzkovať, ale len na odvedenie prívalových dažďových vôd.  
4. Mgr. Jakubcová: 
- Chýbajú smetné koše na autobusových zastávkach. 
- Okno na pošte – potrebujú vetranie.  
5. p. Harčár : 
- Výmoly a výtlky na ceste.  
- Na výslní – nemôžu sa nové RD napojiť na elektrinu. Starosta vysvetlil, že IS v tejto 

lokalite ešte neboli odovzdané, problém musí riešiť zatiaľ CEREinvest. 
 
 
Keďže viac príspevkov nebolo a program rokovania bol vyčerpaný, starosta poďakoval za 
účasť a aktívny prístup a ukončil rokovanie obecného zastupiteľstva. 
 
 
 



 
OVEROVATELIA ZÁPISNICE:                   ZAPISOVATEĽ: 
 
Karol Bartek      ............................................         Mária Kloknerová.................................. 
 
Mgr. Miroslav Hrubý .................................. 
 
 
 
 
Dňa 19.06.2015   Ing.arch. Pavol Kováč 

starosta obce 
 


